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Referat fra møte i Erdal menighetsråd 
Onsdag 19. februar 2025 kl 10 – 12.30.  
Møtested: Erdal kirke. 
 
Følgende møtte: Jack Birkenes, Bjørg Kråvik Andreassen, Lars Hana, Aslaug Klakeg Forland, Kristin 
Hjertaker. 
 
Til åpning leste Bjørg Kråvik Andreassen et stykke av Tomas Sjödin. 
 
Godkjenning av innkalling og saksliste. 
Vedtak: innkalling og saksliste godkjennes med tillegg innsendt sak om menighetsbladet. 
 
Referat fra menighetsrådsmøte 8. januar 2025 
Vedtak: referatet godkjennes. 
 
Informasjon. 

• Info fra fellesrådet ble gitt muntlig. Ungdomsprest har sagt opp stilling fra juni. 

• Det er fremdeles ledighet i stillingen som prest i Herdla / Ask. Prostiet har krav om å spare inn 
tilsvarende 40 % av en stilling. 

• Gulvet i småkirken trenger reparasjon. Murer vil se på gulvet en av dagene. 

• Det er funnet sølvkre på kontor i gammel kirkedel. Det kjøpes inn feller. 

• Bodil Birkenes gir seg som leder for etter skoletid til sommeren. 
 
Sak 8/2025 Evaluering av kirkedagene. 
Menighetsrådet er godt fornøyd. 
 
Sak 9/2025 Gudstjeneste på Alle helgens dag. 
Det var enighet om å gå bort fra dagens opplegg med samling på lørdager. Ønsket fra menighetsrådet er å 
ha en felles gudstjeneste for Askøy, og ettermiddagsgudstjeneste i Erdal med å minnes døde. Det ble 
uttrykt ønske fra et medlem om å gå tilbake til ordning med å minnes døde i menighetens gudstjeneste. 
 
Sak 10/2025 Regnskap og budsjett. 
Regnskap og budsjett vil stå i menighetens årsmelding. Regnskapet er ferdig revidert. 
Vedtak: Regnskap og budsjett er godkjent. 
 
Sak 11/2025 Årsmelding 
Et utkast til årsmelding var sendt ut til møtet. Når sokneprestens «Årsrapport for gudstjenesteliv, og andre 
kommentarer til arbeidet i Erdal menighet» er ferdig, sendes årsmeldingen ut på e-post for godkjenning. 
 
Sak 12/2025 T-skjorter til familiekoret  
Det er kommet ønske om innkjøp av T-skjorter til familiekoret. 
Vedtak: det godkjennes innkjøp av T-skjorter til familiekoret. 
 
Sak 13/2025 Samarbeid mellom Ask og Erdal menigheter. 
Menighetsrådet har fått en forespørsel fra Ask menighet om et tettere samarbeid. Dette er menighetsrådet 
positiv til å diskutere, og deltar i Ask menighetsråds møte som er berammet til 23. april kl.18.30 i Ask 
menighetshus.  
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Sak 14/2025 Valg av leder 
Leder av menighetsrådet skal velges for hvert år. 
Vedtak: Bjørg Kråvik Andreassen velges som leder for 2025. 
 
Sak 15/2025 Menighetsbladet. 
Menighetsbladet er en stor utgift for fellesrådet. Nå er økonomien i fellesrådet dårlig, og menighetsrådet er 
bedt om å vurdere utgivelse og distribusjon av bladet, samt å gi økonomisk støtte til videre drift. 
Vedtak: Menighetsrådet mener det er viktig å opprettholde menighetsbladet, men med færre nummer enn 
i dag, noe som begrunnes i økonomien. Det er ønskelig med tre nummer i året. Erdal menighet vil i år gi 
50.000 kr til bladet inneværende år. Videre ønsker menighetsrådet å gi fast offer til bladet hvert år, og 
oppfordrer de andre menigheten til å gjøre det samme.  
 
Saken om «Nærmiljøprosjekt» har vært oppe i menighetsrådet. Soknepresten har hentet inn ideer fra 
Landro kirke. Saken har blitt utsatt på grunn av manglende tid i møtene. Nå vil saken bli prioritert og 
diskutert som første sak i neste møte. 
Neste møte blir torsdag 20. mars kl. 16-18. 
 

Referat ved Lars Hana. 


